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HANKKEESTA LYHYESTI

• Hankkeen taustalla

• Pyrkimykset hiilineutraaliksi kunnaksi (hinku)

• Kaupungin ympäristöohjelma 2019-2022  viisaan liikkumisen 

edistäminen

• Paimio on myös pyöräilykuntien verkoston jäsen

• Hankkeen läpivienti

• Työ suoritettiin konsulttivetoisesti (Ramboll Finland Oy)

• Toteuttamisen taustalla laaja vuorovaikutus sekä kylmä data

• Ensivaiheessa nykytila analysoitiin sekä tuotettiin kyselyt 

niin päättäjille kuin kaupunkilaisille

• Tämän jälkeen järjestettiin päättäjille tavoite- että 

toimenpidetyöpajat

• Jonka jälkeen ohjelma viimeisteltiin ja se eteni 

päätöksentekoon

• Ohjausryhmässä edustus ELY-keskukselta sekä eri toimialoilta



Tavoitetyöpaja

Toimenpidetyöpaja



TAVOITTEET

• Päätavoitteena oli saavuttaa selkeä ja toteutuskelpoinen 

toimenpideohjelma

• Tavoitteena oli saada liikenneverkosta mahdollisimman kattava kuva 

niin tilastojen ja analyysin kautta kuin käyttäjien tarpeiden 

kautta

• Tavoitteena oli myös mahdollisimman laaja osallistaminen niin 

kuntalaisten kuin luottamushenkilöidenkin osalta, jolloin 

edistämiseen sitoudutaan tehokkaammin

• Tärkeänä tavoitteena oli myös käytännönläheisyys  ohjelman 

kautta haluttiin konkreettisia kohteita tulevien vuosien 

toteutuksen tarpeisiin

• Ohjelmasta myös haluttiin työkaluja muille hallinnon aloille

• Tavoitteena oli katsoa edistämistä kolmesta eri näkökulmasta:

• Maankäytön

• Infran sekä

• Asenteiden ja liikuntatottumusten



ANALYYSISTA TOIMENPITEISIIN
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JATKOTOIMENPITEET JA VINKIT

• Ohjelman jalkauttaminen alkaa todenteolla 2022:

• Rahoitus ja resurssit  talousarvioon määräraha 

investointikohteille

• Käyttötalouteen oma resursointi niin henkilöresurssin, että 

kasvatukseen, pyöräkokeiluihin, kypäriin yms.

• Yhteistyöryhmän jatkaminen: toimeenpanon, toimenpiteiden 

kehittymisen ja vaikutustietojen koonti sekä seuranta

• Vinkit

• Nykytilanteen kartoitukseen on hyvä panostaa  nykyinen verkko 

ja maankäyttö

• Käytännönläheisyys  ohjelmasta hyvä saada ulos selkeät ja 

toteuttamiskelpoiset kohteet / ideat

• Pohdittavaksi: miten saadaan muilla kuin liikenneverkkoa 

parantamalla edistettyä jk+pp:tä ? Muiden hallinnonalueiden 

toimenpiteet ?


